

XIV

RESOLUTIONS ADOPTED ON THE REPORTS  
OF THE FIFTH COMMITTEE  
RÉSOLUTIONS ADOPTÉES SUR LES RAPPORTS  
DE LA CINQUIÈME COMMISSION

**228 (III). Financial report and accounts for the financial period ended 31 December 1947, and report of the Board of Auditors**

*The General Assembly*

1. *Accepts* the financial report and accounts for the financial period ended 31 December 1947 and the certificate of the Board of Auditors<sup>1</sup>;

2. *Concurs* in the observations<sup>2</sup> of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions with respect to the report of the Board of Auditors.

*Hundred and fiftieth plenary meeting,  
8 October 1948.*

**229 (III). International Children's Emergency Fund : annual audit of the accounts of the Fund**

*The General Assembly*

1. *Accepts* the financial report and accounts of the International Children's Emergency Fund for the period ended 31 December 1947, and the certificate of the Board of Auditors<sup>3</sup>;

2. *Takes note* of the observations<sup>4</sup> of the Advisory Committee on Administrative and Budgetary Questions with respect to the report of the Board of Auditors.

*Hundred and fiftieth plenary meeting,  
8 October 1948.*

**230 (III). Annual report of the Staff Benefit Committee on the operation of the Pension Fund**

*The General Assembly*

*Takes note* of the second annual report<sup>5</sup> of the Staff Benefit Committee to the General Assembly

*Hundred and fiftieth plenary meeting,  
8 October 1948.*

<sup>1</sup> See document A/557.

<sup>2</sup> See document A/598, paragraphs 243 to 253.

<sup>3</sup> See document A/641.

<sup>4</sup> See document A/598, paragraph 254.

<sup>5</sup> See document A/622.

**228 (III). Rapport et comptes financiers de l'exercice financier terminé le 31 décembre 1947, et rapport du Comité des commissaires aux comptes**

*L'Assemblée générale*

1. *Accepte* le rapport et les comptes financiers de l'exercice financier terminé le 31 décembre 1947, ainsi que l'attestation du Comité des commissaires aux comptes<sup>1</sup>;

2. *S'associe* aux observations<sup>2</sup> du Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires en ce qui concerne le rapport du Comité des commissaires aux comptes.

*Cent-cinquantième séance plénière,  
le 8 octobre 1948.*

**229 (III). Fonds international de secours à l'enfance : vérification annuelle des comptes du Fonds**

*L'Assemblée générale*

1. *Accepte* le rapport financier et les comptes du Fonds international de secours à l'enfance pour l'exercice se terminant le 31 décembre 1947, ainsi que l'attestation du Comité des commissaires aux comptes<sup>3</sup>;

2. *Prend acte* des observations<sup>4</sup> du Comité consultatif pour les questions administratives et budgétaires en ce qui concerne le rapport du Comité des commissaires aux comptes.

*Cent-cinquantième séance plénière,  
le 8 octobre 1948.*

**230 (III). Rapport annuel du Comité des pensions du personnel sur la gestion de la Caisse des pensions**

*L'Assemblée générale*

*Prend acte* du deuxième rapport annuel<sup>5</sup> du Comité des pensions du personnel à l'Assemblée générale.

*Cent-cinquantième séance plénière,  
le 8 octobre 1948.*

<sup>1</sup> Voir le document A/557.

<sup>2</sup> Voir le document A/598, paragraphes 243 à 253.

<sup>3</sup> Voir le document A/641.

<sup>4</sup> Voir le document A/598, paragraphe 254.

<sup>5</sup> Voir le document A/622.